

**This Organization  
Participates in E-Verify**

**Cette Organisation Prend  
Part à E-Verify**



This employer participates in E-Verify and will provide the federal government with your Form I-9 information to confirm that you are authorized to work in the U.S.

If E-Verify cannot confirm that you are authorized to work, this employer is required to give you written instructions and an opportunity to contact Department of Homeland Security (DHS) or Social Security Administration (SSA) so you can begin to resolve the issue before the employer can take any action against you, including terminating your employment.

Employers can only use E-Verify once you have accepted a job offer and completed the Form I-9.

### E-Verify Works for Everyone

For more information on E-Verify, or if you believe that your employer has violated its E-Verify responsibilities, please contact DHS.

Cet employeur prend part à E-Verify et fournira au gouvernement fédéral votre Formulaire I-9 de demande pour confirmer que vous êtes autorisé à travailler aux États-Unis.

Si E-Verify ne peut pas confirmer que vous êtes autorisé à travailler, cet employeur devra vous donner des instructions écrites ainsi que la possibilité de communiquer avec le Département de la Sécurité intérieure (DHS) ou l'Administration de Sécurité Sociale (SSA) pour commencer à résoudre le problème avant de prendre une décision à l'égard de vous, y compris la cessation de votre activité (licenciement).

Les employeurs ne peuvent utiliser E-Verify une fois que vous avez accepté une offre d'emploi et rempli le formulaire I-9

### E-Verify Travaille pour Chacun

Pour avoir plus d'informations sur E-Verify ou en cas si vous croyez que l'employeur a violé ses obligations en ce qui concerne E-Verify, veuillez contacter DHS.

**888-897-7781**

[dhs.gov/e-verify](https://dhs.gov/e-verify)



**E-VERIFY IS A SERVICE OF DHS AND SSA**

The E-Verify logo and mark are registered trademarks of Department of Homeland Security. Commercial sale of this poster is strictly prohibited.

English / French Poster